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Protokół nr 2/2022-2023 z zebrania 

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 26 we Wrocławiu 

z dnia 12.09.2022 
 

W dniu 12.09.2022 odbyło się zebranie Rady Rodziców SP26 we Wrocławiu. 

Zebranie rozpoczęła Przewodnicząca Rady Magdalena Pabijaniak.  

Została sporządzona lista obecności. W zebraniu wzięło udział  

25 przedstawicieli klas. Obecna na zebraniu była Dyrektor  

Pani Izabela Wojtycka. Spotkanie w całości było poświęcone rozmowie z Panią 

Dyrektor na pilne sprawy nurtujące rodziców.  

 

Tematy poruszane w trakcie zebrania: 

 

1. Wycieczki 

Tematem przewodnim była kwestia organizacji wycieczek 

kilkudniowych. 

W związku ze sprzecznymi informacjami docierającymi do rodziców Pani 

Dyrektor podkreśliła, że Szkoła nie zabrania organizacji wycieczek 

zarówno jednodniowych jak i wielodniowych. Podkreśliła, iż w ubiegłym 

roku odbyło się ok. 250 wycieczek i wyjść. 

Rodzice wyrazili jednak zaniepokojenie, ponieważ pomimo zapewnień w 

ubiegłym roku nie odbyła się ani jedna wycieczka dłuższa niż jeden 

dzień.  Poprosiliśmy o jasne wytyczne w jaki sposób takie wycieczki 

mogą się odbywać.  



Pani Dyrektor poinformowała nas, że standardy organizacji wycieczek w 

naszej szkole zostały opracowane i zatwierdzone przez nauczycieli 

podczas Rady Pedagogicznej 5 lat temu. Opierają się one na przepisach 

zawartych w Kodeksie Pracy oraz Karcie Nauczyciela, które wg 

interpretacji szkoły wyraźnie wskazują na maksymalny czas pracy 8 

godzin, oraz konieczny odpoczynek 11 godzin. W związku z powyższym, 

aby spełnić te wymogi nauczyciele ustalili następujące standardy: 

- wycieczka jednodniowa dla jednej klasy – 2 opiekunów  

- wycieczka powyżej jednego dnia, dla jednej klasy – 3 opiekunów  

W przypadku udziału w wycieczce dziecka z orzeczeniem potrzebny jest 

każdorazowo dodatkowy opiekun. 

Pani Dyrektor powiedziała, iż przypadku wycieczki dwóch klas w jedno 

miejsce wciąż muszą być spełnione powyższe standardy (czyli w 

wypadku wycieczki np. dwudniowej 6 nauczycieli). Rodzice zwrócili 

uwagę, że niekoniecznie tak powinno być, gdyż nauczyciele mogą się 

zmieniać. 

Ewentualnym rozwiązaniem jest skorzystanie z oferty Domu Wczasów 

Rodzinnych, który zapewnia m.in. nocną opiekę. 

W związku ze zwołaniem Rady Pedagogicznej na 15 września 2022 Pani 

Dyrektor zapewniła, że poruszy na Radzie temat wycieczek i poprosi 

nauczycieli o aktualizację standardów i regulaminów. 

 

2. Komunikacja między dyrekcją a rodzicami  

W celu skontaktowania się z Panią Dyrektor należy pisać na adres 

mailowy: sekretariat.zsp12@wroclawskaedukacja.pl 

 

3. Agresja w szkole 

Rodzice poruszyli temat agresji w szkole. Prosili o komentarz w jaki 

sposób Szkoła radzi sobie z tym problemem.  



Pani Dyrektor zapewniła, że szkoła stosuje szereg metod, które 

pomagają w jej zwalczaniu.  Organizuje spotkania i szkolenia z 

psychologami, policjantami, dzielnicowym. Bezwzględnie wymaga 

przestrzegania zasad zawartych w statucie szkoły (m.in. zakaz używania 

telefonów komórkowych w szkole). System kar za złamanie zakazów 

jest wyszczególniony w statucie. Pani Dyrektor zaapelowała również do 

rodziców o konieczny nadzór rodzicielski nad treściami oglądanymi 

przez dzieci w Internecie oraz przekazywanymi przez rówieśników na 

grupach klasowych. 

 

4. Półkolonie  

Rodzice chcieli widzieć, czy w szkole będą zorganizowanie półkolonie. 

Pani Dyrektor nie była w stanie na ten moment odpowiedzieć, gdyż 

zależne to będzie od wielu czynników m.in. oferty miasta, chęci 

nauczycieli, kwestii wyżywienia. Niemniej zapewniła, że szkoła będzie 

starała się takowe zorganizować. Rodzice ze swojej strony zapewnili, że 

gdyby na przeszkodzie w zorganizowaniu półkolonii stanęła kwestia 

wyżywienia będą optowali za opcją wyżywienia we własnym zakresie. 

Dodatkowo zaproponowano poszukanie oferenta zewnętrznego. 

 

5. Zajęcia dodatkowe 

Rodzice podnieśli kwestię braku jakichkolwiek zajęć dodatkowych dla 

dzieci uczących się na 2 zmianę, niemożności uczestnictwa w zajęciach 

dzieci, które mają świetlicę na ul.Fromborskiej oraz małej różnorodności 

zajęć. Pani Dyrektor przyznała, że jest mała szansa na jakąkolwiek 

poprawę w tej kwestii. Sytuacja związana jest z brakiem miejsca. 

Poinformowała nas również, że z tych samych powodów w tym roku nie 

będą się odbywać zajęcia gimnastyki korekcyjnej. 

 



6. Opieka pielęgniarska  

Rodzice wnioskowali o zwiększenie godzin pracy pielęgniarki. Pani 

Dyrektor poinformowała nas, iż nie ma takiej możliwości ponieważ 

niestety nie leży to w kompetencji dyrekcji. O etacie pielęgniarki 

decyduje NFZ i wg niego, w przypadku naszej szkoły liczba godzin pracy 

pielęgniarki jest dostosowana do liczby dzieci. 

 

7. Obiady 

Pani Dyrektor poinformowała, że w szkole został zatrudniony specjalista 

ds. żywienia, tym samym dzieci mają zapewnione najwyższe standardy 

żywienia. Zwróciła też uwagę, że niska stawka za obiady wynika z ilości 

zamawianej żywności a nie słabej jakości produktów.  

 

8. Brak szafek  

Pani Dyrektor sprostowała informację nt szafek. Przewidziana dla 

uczniów liczba szafek jest dostępna. Niestety problem stanowi brak 

przekazania kluczyków przez nauczycieli w czerwcu stąd opóźnienia w 

wydawaniu szafek.  

 

9. Skrócenie dzwonków 

Rodzice ponowili prośbę, o przyjrzenie się aktualnemu układowi przerw 

i ewentualnemu skróceniu dwóch ostatnich w celu umożliwienia 

wcześniejszego zakończenia lekcji dla 2 zmiany. Pani Dyrektor obiecała 

przyjrzeć się sprawie, zaznaczyła jednak, że zgodnie z przepisami 

przerwa nie może być krótsza niż 10 minut. 

 

10. Możliwość wejścia do szkoły rodziców w sytuacjach awaryjnych 

Pani Dyrektor zapewniła, że taka możliwość jest dostępna dla rodziców. 

Przekazała jednak prośbę, aby każdorazowo rodzic dokładnie 

informował Panie z portierni o celu wizyty. 



 

11. Możliwość wejścia na świetlicę drzwiami od biblioteki 

Pani Dyrektor poprosiła o zwrócenie się z tą prośbą do Kierownik 

Świetlicy. 

 

12. Otwarcie bocznych drzwi 

Rodzice wnioskowali o możliwość otwarcia bocznych drzwi. Pani 

Dyrektor poinformowała, że nie będzie takiej możliwości. Ma to związek 

z wypadkiem, który się wcześniej wydarzył.  

 

13. Drugi język obcy  

Rodzice pytali o możliwość nauki drugiego języka obcego, innego niż 

niemiecki. Ze względu na brak nauczyciela nie ma takiej możliwości. 

 

14. Rodzice zgłaszali  przypadki zakazu wychodzenia na przerwę, brak 

wietrzenia sal. Pani Dyrektor zapewniła, że wychowawcy klas 1-3 

dostosowują przerwy do potrzeb dzieci. Niekoniecznie muszą się one 

pokrywać z przerwami szkolnymi. 

 

15. Poidełka 

Rodzice pytali o los zakupionych z funduszy Rady Rodziców poidełek. 

Pani Dyrektor poinformowała, że jeszcze przed pandemią uległy 

uszkodzeniu. Podczas pandemii były zupełnie wyłączone z użytku. 

Ostatecznie zostały zdemontowane. Pani Dyrektor nie  jest w stanie 

określić jaki jest ich dalszy los. Rodzice zastanawiali się, czy można 

byłoby ponownie je zamontować z uwzględnieniem ewentualnej 

wymiany ustników. Pani Dyrektor nie wyraziła aprobaty do tego 

pomysłu. 

 



16. Zestawy piśmiennicze na egzamin ósmoklasisty 

Z funduszy Rady Rodziców zostało zakupionych 100 sztuk przyborów  

piśmienniczych na egzamin ósmoklasisty jako „zestawy ratunkowe”.  

Rada zwróciła się do dyrekcji z prośbą o inwentaryzację pozostałych 

zestawów w celu zabudżetowania ewentualnych braków na ten rok. 

Pani Dyrektor przekierowała nas z tym pytaniem do Pani Wicedyrektor 

Powstańskiej. 

 

17. Talenciaki Lidl – przypomnienie o rejestracji szkoły 

Z uwagi na ciekawą akcję organizowaną przez sieć sklepów Lidl 

zwróciliśmy się do Dyrekcji z prośbą o rejestrację szkoły w akcji. Pani 

Dyrektor poinformowała, że ze strony szkoły za akcję odpowiedzialny 

będzie Pan Michał Baran. 

 

18. Świetlica po basenie 

Klasy 3 zwróciły się z prośbą o umożliwienie po powrocie z basenu 

(czwartki) pozostania w świetlicy na Suwalskiej (aby nie było 

konieczności przemieszczania się dzieci na Fromborską). Pani Dyrektor 

wyraziła aprobatę do pomysłu i prosiła o zwrócenie się w tej sprawie do 

Kierownik Świetlicy. 

 

19. Klasa 2B zwróciła się do Pani Dyrektor z prośbą o interwencję w sprawie 

braku wychowawcy. Pani Dyrektor poprosiła o indywidualną rozmowę z 

trójką klasową w celu wyjaśnienia sprawy. 

 

 

 

Sekretarz        Przewodnicząca 

Agata Rogóż-Cichowlas    Magdalena Pabijaniak 


